
- Is het realistisch dat de geraamde aantallen coronabanen worden gehaald voor 1 juli? En

het toegewezen geld wordt weggezet? Hieronder nogmaals het overzicht.

o Zorg 5.000 fte 80 min.

o Hoger onderwijs* 1.200 fte 20 min.

o Toezicht/Handhaving 3.800 fte 60 min.

Er zijn nu zo’n 1000 coronabanen aangevraagd bij VWS. Het totale bedrag per coronabaan valt lager
uit dan verwacht, namelijk gemiddeld ongeveer € 11.000 ipv de eerder verwachte schatting van €

16.800. De totale uitputting komt tot nu toe neer op zo’n 10 miljoen.

Daarnaast zijn er vanaf 1 januari bij het vaccineren mogelijk zo’n 1500-2500 coronabanen ontstaan.

Het is lastig om dit aantal precies te krijgen. Hierover zijn nu gesprekken met de GGD's.

Als de aanvragen voor de subsidieregeling zich de komende weken zo doorzetten kunnen we nog

500-1500 extra aanvragen verwachten. Hiermee zou het totaal op zo’n 3000-5000 coronabanen

komen.

- Zo niet, waar ligt dat dan aan? Is het instrument niet helpend, is de aanvraag te lastig, zit

er een vertraging in de aanvraag, zijn de termijn niet realistisch, etc.

Dit heeft er mede mee te maken dat organisaties pas bij publicatie van de regeling (19 februari)
‘wakker’ zijn geworden. Hierdoor zijn er nog maar enkele maanden subsidie beschikbaar. We krijgen

nu signalen dat ze het niet meer de moeite waard vinden.

- Zo ja, per wanneer is het budget naar verwachting uitgeput? Zijn de middelen ingezet op

de manier die werd verwacht? Heeft het de sector verlicht?

Het budget wordt niet uitgeput, wel horen we positieve casuistiek. Bijvoorbeeld het Universitair

Medisch Centrum Utrecht heeft zo’'n 100 mensen in dienst genomen om te ondersteunen op de IC.

- Kan men iets zeggen over het type werkzaamheden dat men doet bij coronabanen?

Er zijn zes functies waar werkgevers mensen op kunnen aanmelden. Zorgaanbieders zetten

mensen vooral in als welzijns-assistent of ondersteuner zorgmedewerker.
Iets minder dan 10% komt via detachering in dienst. Ongeveer 30% van de instroom volgt een

mbo-certificaat naast de coronabaan. Met een mbo-certificaat krijgen mensen een diploma met

civiel effect.

- Zouden jullie, gezien de resultaten tot nu toe, verlenging beleidsinhoudelijk wenselijk
vinden? Hierbij moet natuurlijk wel opgemerkt worden dat daadwerkelijke verlenging een

politieke beslissing zou zijn, waar eerst politieke besluitvorming over moet worden

genomen.

Voor coronabanen in de zorg zou het goed zijn om de termijn naar 1 oktober te verlengen.
Hiermee zouden werkgevers mensen een langere periode kunnen inzetten. Hierin speelt mee dat

in de zorg de zomer een periode is waarbij veel extra mensen nodig zijn in verband met de

vakanties. Een ander argument voor verlenging is dat het ziekteverzuim in de zorg nog altijd hoog
is.

-  Zijn er nog relevante andere ontwikkelingen om te melden?

Zie voor meer informatie de bijgeleverde infosheet.
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